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Bergslagsvägen 13-15, 612 80 Finspång 

Organisationsnummer 212000-0423 

www.finspang.se 

Telefon 0122-850 00   

Fax 0122-850 33   

kommun@finspang.se   
 

Minnesanteckningar Kommunövergripande 
skolråd 

 

  Tid:              Tisdag 26 oktober 2021, kl 18.00-20.00 

 Plats:           Sessionssalen, plan 4 i Kommunhuset 

 

            Närvarande:  

    Frida Granath, utbildningsråd  

   Anders Pantzar, utbildningschef 

   Isabelle Wikström, CBEH 

   Anders Wiklund, ekonom 

   Inge Jacobsson, oppositionen 

   Jenny Andersson, Grytgöl 

   Sofia Arnell Johansson, Grytgöl 

   Johanna Bergstrand, Hällestad 

   Malin Ahlkvist, Storängsskolan 

   Hanna Fredriksson, Nyhem 

   Maria Junsten, Svälthagsskolan 

   Johanna Ahlin, Rejmyre 

   Anna Vildu, Björke 

   Josefin Ersman, Grosvad 

   Maria Tvetström, Grosvad 

   Sara Forsell, Svälthagsskolan 

   Mikael Walin, Nyhemsskolan 

   Charis Snell, Brenäs 

   Linda Lindström, Brenäs 

   Jenny Rydin, sekreterare 

 

Frånvarande:  Högalid 

   Lotorp 

   Nyhem 7-9 

   Viggestorp 
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        Nr         Ärenden  

18 Mötet öppnas av utbildningsråd. 

 

19 Presentationsrunda av alla skolråds representanter. 

 

20 ”Om mig enkäten” - CBEH, Isabelle Wikström 

1) Resultat presenterades från enkäten, se detaljer i bilaga 1.  

 

21 Ekonomi – Ekonomiavdelningen, Anders Wiklund 

1) Sektors ekonom presenterar ekonomin för 2021, se detaljer i bilaga 2 

och 3. 

  

22 Aktuella frågor – Utbildningschef, Anders Pantzar 

1) På grund av tidsbrist valde utbildningschef och utbildningsråd att höra 

om enheternas rapporter i första hand. Aktuella frågor tas i mån av tid.  

 

23 Rapporter från enheterna 

1) Hällestad skola – Överlag är skolan lugn och i bättre balans än tidigare. 

Dock verkar det inte vara någon bra struktur med exempelvis föräldramöten, 

det verkar vara olika för varje klass och lärare, de mötena saknas.  

2) Brenäs skola – Ny rektor, bra samarbete mellan lärarna och eleverna. 

Inga större saker att diskutera. 

3) Storängsskolan – Inget att ta upp då representanten på mötet är 

skolrådsvikarie. 

4) Högalidskolan – känns lite trevande med ny rektor. Lite turbulent med 

återkommande störningar. Har heller inte haft föräldramöten. 

5) Nyhemsskolan F-6 – avsaknad av föräldramöten, men det ska bli nu till 

hösten. Stökigt på skolan och svårigheter med kommunikationen med skolan.  
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6) Rejmyre skola – avsaknad av föräldramöte, däremot ett bra 

skolrådsmöte. Ny rektor.  

7) Björke skola – inga föräldramöten heller. Det ska börja en bibliotekarie 

snart, rastaktiviteter etc, det löper på. På grund av trafiken känner sig eleverna 

sig otrygga.  

8) Svälthagsskolan – har haft både skolråd och föräldramöte. Vi är en 

övningsskola. Arbetar en del med rastaktiviteter.  

9) Grosvads skola – det är extra mycket stök och förstörelse i år. Vi 

arbetar med samarbete med bästa skola vilket är väldigt bra och har blivit 

bättre. Många elever är frånvarande från idrotten, vissa elever upplever att det 

beror på omklädningsrummet bl.a. 

 

24 Anmälda frågor 

1) Grytgöls skola  - Den pedagogiska omsorgen visar 

goda resultat i förskoleklass 

Ett tidigt samarbete mellan skolan och den pedagogiska omsorgen i Grytgöl har enligt 

redovisade siffror från Centrala barn och elevhälsan visat på mycket goda resultat 

gällande språkligmedvetenhet i förskoleklass. Resultatet har bekräftats från både rektor 

och lärare i skolan och kan kopplas till det arbetssätt som man använt sig av i den 

pedagogiska omsorgen. Samarbetet ger trygghet till barnen, som till viss del blir 

inskolade i skolan, de får möjlighet att lära känna den personal som de senare kommer 

att träffa i förskoleklass och lågstadiet. Den pedagogiska omsorgen bedrivs nu tills 

vidare på annan ort och i privat regi. 

 

Vad gör ni för att åter skapa förutsättningar för detta samarbete som ger trygghet, bra 

resultat och goda förutsättningar inför skolgången?     

- Det behövs ett stort samarbete från alla parter för att få till ett bra arbete så det 

blir så trygga övergångar som möjligt. Sektorn upplever att all berörd personal 

verkligen hjälps åt med det.  

 

2) Grytgöls skola  - Oroligheter i och omkring Grytgöl 

Under en tid har det varit oroligheter i och omkring Grytgöl med inbrott, skadegörelser 

och flera bränder. Den sista branden var anlagd på skolans område då skridskoboden 

som är placerad vid hockeyrinken förstördes. Samtliga inventarier så som skridskor, 

hjälmar och vattenslang har förstörts i branden. Många barn känner en oro för dessa 

händelser och undrar vad som ska hända härnäst. Kan vi åka skridskor i vinter, vad 

händer med boden, är det skolan som står på tur för nästa skadegörelse är frågor från 

barnen. 
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Hur bemöter sektor utbildning och politiker det som hänt för att säkerställa barnens 

trygghet, arbetsro och skolans byggnader?  

 

- I ett första skede måste eleven och vårdnadshavare föra en diskussion med 

lärare/rektor på skolan. I ett vidare skede, om oron fortfarande är stor, får 

rektor ta kontakt med CBEH och planera för fortsatt hjälp och stöd. Även 

diskutera säkerhetsfrågor så som extra lampor vid skolan t.ex.  

 

 

 

3) Storängsskolan – Försäkringar inom skolan 

Varför Finspångs kommun valt att ha en försäkring för skolbarnen där det inte ingår 

fritidsförsäkring. Det är endast ett fåtal kommuner i Sverige som har en liknande 

försäkring då de flesta valt att låta barnen vara försäkrade även utanför skoltid 

Vad är det som gör att Finspångs Kommun inte gör det? 

- Sektorn och politiken tar med sig frågan och återkommer vid nästa 

kommungemensamma skolråd. 

 

25 Övrig punkt 

1) Det är önskvärt att skolrådspolicyn skickas ut så varje skola kan gå 

igenom den på de lokala skolråden.  

 

26 Nästa möte 

1) Förslag på nästa tid:   19 april 2022. 

Skolrådsgruppen godkänner tiden. 

 

27 Mötet avslutas 

    

 

 

 


